
Pretekli teden je bila sklicana 1. seja posebnih delegacij za
skupščine SIS, na katero so bili vabljeni dosedanji in novo-
izvoljeni delegati. Odziv je bil polnoštevilen. Predstavitev
krajevne skupnosti, vprašanja in mnenja delegatov so bili
predmet in povod za obsežno razpravo, ki je osvetlila prene-
kafero pomanjkljivost, po drugi strani pa je bila dragocen
napotek za delo novoizvoljenim delegatom.

Predsedniki skupščine KS, KK SZDL in sveta krajevne
skupnosti so seznanili delegate z organiziranostjo krajevne
skupnosti, njenim dosedanjim delovanjem, družbenopoli-
tično organiziranostjo, kakor tudi s srednjeročnim in letnim
načrtom krajevne skupnosti Tabor.

KS Tabor
Prisotne delegate sta na kratko seznanili z njunim doseda-

njim delom in smernicami za delo v prihodnje novo izvoljena
delegatka v zveznem zboru Eva Naglič in dosedanja dele-
gatka v republiškem zboru Danica Šter. Obe sta menili, da so
odgovornost, posluh za želje in zahteve občanov, kot tudi
predanost našemu samoupravnemu sistemu bistveno napo-.
tilo in naloga, ki morata voditi delegate v novem mandatnem
obdobju.

Vsi novo izvdljeni delegati so na svoja vprašanja dobili
jasne in izčrpne odgovore.

Ob koncu se je predsednica skupščine KS Tabor Mara Pelc
zahvalila vsem dosedanjim delegatom za delo v minulem
mandatnem obdobju, novo izvoljenim delegatom pa zaželela
veliko uspeha pri delu v prihodnje. BOJAN LUBEJ


